
Address 

地址: 

Unit 7503B-7504, ICC, 1 Austin Road West, Kowloon, H.K 

香港九龍柯士甸道西 1 號環球貿易廣場 75樓 7503B-7504室 

Email 電郵: cs@dxzq.com.hk Fax 傳真: (852) 26555002 

Tel  電話: (852) 26555222 國內: 400-0868-882 

PHYSICAL SCRIP(S) Deposit 

 實物股票存倉 
Account No.: 
戶口號碼: 

Account Name 
客戶名稱: 

PHYSICAL SCRIP(S) Deposit 實物股票存倉 

Please receive the undermentioned securities and deposit into my/our securities account as stated above. 

請接收以下股票存入本人/吾等上述之證券帳戶。 

Stock 

code 

股票編號 

Stock name 

股票名稱 

Quantity 

股數 

For office use only 內部使用 

Cert. No. Handled 

By 

Date 

From To 

I/We hereby understand and agree that:- 

本人/吾等明白並同意:- 

Dongxing Securities (HK) Company Limited to submit my/our BCAN and the identification data to SEHK’s data repository.  

東興證券(香港)有限公司向香港聯交所數據資料庫及相關監管機構提供本人/吾等之投資者識別碼及相關資料。 

All physical scrip deposited through CCASS are subject to your company’s actual settlement with HKSCC Ltd. (securities could only 

be sold after completing the change of beneficiary owner which may take about 10 business days). 所有經由中央結算系統存入之實物

股票以香港中央結算有限公司收妥為準。(轉名需時約 10 個工作天, 辦妥後方可沽出該等股票) 

*Physical scrip deposited cut-off time at 12pm and no guarantee deposited at the first day.

*收取股票截止時間為中午 12 點, 存倉不一定能即日辦理完成. 

Client Signature(s) 客戶簽署 Verified By Date 日期 

For Internal Use Only (只供內部使用) 

Handled By 

(AE/CS) 

Reviewed By 

(CD/Fin) 

Approved By 

(RO) 

Inputted By (Set) Checked By (Set) 

202503 

mailto:cs@dxzq.com.hk

